
Nettleie - store prisøkninger varsles - den økonomiske 
styringen er ute av kontroll.

Problemstillingen fikk en ufullstendig behandling i DAX18 i dag 17. des. 
på NRK. Problemstillingen ble ufullstendig belyst takket være begrenset 
tid og utvalget av debattanter.  I tillegg er nett leie bare en del av 
problemstilling mht leveranse av kraft til ulike forbrukere i Norge. Og da 
snakker vi om den overordnede energipolitikken som føres og som trenger 
en revisjon på flere punkter, bl.a. fordi  feil klimapolitikken har ledet 
energipolitikken inn på feil spor og forårsaket kombinert med grådighet 
høye priser.

Men altså, nettleien.
Det har skjedd en utvikling der jeg bor og har bodd siden slutten på 70-
tallet. Nettet har vært oppgradert og vedlikeholdt jevnlig i disse årene i 
tråd med utviklingen av samfunnet. Og vi, forbrukere og ordinære 
virksomheter, som har vokset frem på denne tiden, har betalt nettleie for å 
dekke disse kostnadene, 

Det som nå dukker opp mht. nettutbygging skyldes unødvendig 
elektrifisering som konsekvens av feil klimapolitikk og bygging av ny 
kraftkrevende industri. Dette fremkommer ikke! 

Før etablerte man kraftkrevende industri samtidig som man bygde ut 
vannkraft på stedet. Aluminium / Fullgjødsel i Glomfjord, Meløy. 
Aluminium i Mosjøen. Jernverket i Mo i Rana. Ferrosilisium på Meråker. 
Notodden / Porsgrunn, fullgjødsel og aluminium. med flere.

Det må være klart at man etablerer ikke ny kraftkrevende industri  der det 
ikke er kraft. I Nord Norge er det rikelig med kraft. Her trenger man ny 
virksomhet! Det er noe galt når kraftkommuner kommer på Robeklisten.

Det er vanskelig å reversere den negative effekten av unødvendig 
elektrifisering. Det gjelder å stoppe denne uheldige utviklingen. 
Unødvendige prosjekter må avvikles! Det gjelder: CO2fangst. 
Elektrifisering av sokkelen. Elektrifisering av storindustri. Av transport. 
Batterifabrikker. osv.



Å verne vassdrag for kraftutbygging var forhastet. Mange av de 
utbyggingene som har vært har hatt minimal negativ innvirkning på miljø 
og natur. Det kan gjøres i mange av de vernede vassdragene. Ti ganger 
bedre enn vindkraft! Regulering er også nødvendig mange steder for å få 
kontroll når områdene utsettes for ekstrem nedbør og stormer.. Vannkraften
er en viktig ressurs som kan og skal utnyttes uten  store skader på natur og 
miljø!  De fleste steder repareres skadene mye av seg selv etter 
utbyggingen. 

Man diskuterer ikke nettleie alene! Energi er en ressurs ikke en vare! Det 
gjelder å utnytte og bygge hele landet. Det går fryktelig galt når man lar 
ting skje! Når politikken er feil! 


